
N-VA Roeselare wil betere mobiliteit 
Bij de vele contacten met de mensen uit onze stad  
steken telkens dezelfde gevoelige onderwerpen de kop  
op: veiligheid, mobiliteit en de kostprijs van onze stad.  
Zeker wat mobiliteit betreft zien we het stadsbestuur  
stelselmatig de foute keuzes maken.

N-VA Roeselare plaatst een eigen mobiliteitsmodel  
‘Iedereen Mobiel’ tegenover de immobiliteitsstrategie  
van onze stad. Als kritiek op de Zone 30 die nog ruimer  
ingevoerd zal worden. Daarom doen we een afficheactie  
om uiting te geven aan onze aversie.

Motena:
Investeren met Roeselaars belastinggeld
Het Zorgbedrijf Roeselare, waar de stad Roeselare de aandeelhouder van is, heet sinds 2019 
Motena. Als enige aandeelhouder van Motena blijft de stad Roeselare de eindverantwoor-
delijke en borgsteller ervoor. Waar het Zorgbedrijf Roeselare zich beperkte tot Roeselare en 
deelgemeenten, gaat Motena op een actieve manier tot ver buiten onze stad ‘ondernemen’.

Dat ondernemen gebeurt niet altijd even  
succesvol. Daardoor zullen we met Roeselaars  
belastinggeld zorg uitbaten in de regio. Zo 
baat men een kinderopvang uit in Moorslede,  
een poetsdienst in Torhout, assistentie- 
woningen in Izegem … Binnenkort start 
Motena met de bouw van een woonzorg- 
centrum in Wielsbeke en er zijn zelfs plannen 
om activiteiten in Blankenberge op te starten. 

Dieter Carron: “Sinds 2019 zit ik in de raad 
van bestuur van Motena en zag ik verschil-
lende uitbreidingsdossiers passeren. Die wer-
den telkens winstgevend voorgesteld, maar in 
de praktijk klopt dat niet altijd. Sommige uit-

breidingen zijn zelfs verlieslatend. Ik stel mij 
de vraag of Motena moet ‘ondernemen’ met 
het geld van de Roeselaarse belastingbetaler. 
In alle gemeenten en steden zijn er signalen 
over hoe verlieslatend de zorgsector is en veel 
OCMW’s willen de zorg verminderen. Of ze 
stoppen met hun poetsdienst, maaltijden aan 
huis ... Is het de taak van Roeselare om die 
verlieslatende dossiers van andere gemeen-
ten binnen te halen en proberen rendabel 
te maken? Is het niet genoeg om onze eigen 
bewoners goede zorg te bieden? We moeten 
kritisch blijven en ervoor zorgen dat we niet 
in concurrentie gaan met de privésector.”

Beste inwoner 

Gaan we Gent achterna? Een 
sociale stad zijn we zeker. Maar 
we moeten met de voeten op 
de grond blijven. In dit huis-
aan-huisblad leest u enkele 
initiatieven die we genomen 
hebben. Het gaat over mobiliteit, 
financiële verantwoordelijkheid 
en hoe we met armoede moeten 
omspringen. We besteden ook 
aandacht aan onze toekomst 
met de nieuwe regiowerking 
voor onze N-VA-jongeren.

Als oppositiepartij beklem-
tonen we misschien te vaak het 
negatieve. Maar er gebeuren ook 
veel mooie en goede dingen in 
onze stad. We hebben een vlot 
aanspreekbaar stadsbestuur en 
we proberen samen, door hard 
te werken, iets te maken van 
onze stad. Toch moeten we onze 
rol vervullen en te gepasten tijde 
standpunten bijsturen, ons punt 
maken.

Tot op heden werkten we bij-
voorbeeld op een zeer coöpera-
tieve manier mee aan de ‘wilde’ 
plannen van Motena. Maar we 
zien dat de plannen niet aan 
de verwachtingen voldoen en 
denken dat het beter is om ons 
op Roeselare terug te plooien,  
de kerntaken te vervullen.
Veel leesplezier.

Filip Van  
Vyve
Voorzitter  
N-VA  
Roeselare

Tijd om een duidelijke keuze te maken 
Voor Vlaanderen, voor welvaart

De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
En terwijl Vlaanderen betaalt om de putten te vullen, doet Wallonië nauwelijks 
inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
Ook hier zijn de verschillen groot. Het aantal 
arbeidsongeschikten steeg de afgelopen tien jaar in 
Wallonië vier keer sneller dan in Vlaanderen.
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.

Vlaams Parlementslid
Axel Ronse

Kamerlid
Sander Loones

Algemeen voorzitter
Bart De Wever

Ga snel naar pagina 2, knip de affiche uit en hang 
ze aan het raam. Toon dat u niet akkoord gaat 
met de keuzes die het stadsbestuur maakt.

MEI 2023, NR. 1     I      V.U.: FILIP VAN VYVE, ZUIDSTRAAT 21, 8800 ROESELARE

Roeselare
www.n-va.be/roeselareroeselare@n-va.be N-VA Roeselare

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE





Jaagoppervlakte blijft dalen
De totale jaagoppervlakte in Vlaanderen bedroeg 241.004 hectare in 2021. Dat is  
een daling met ruim 2.000 hectare ten opzichte van 2019. Dat blijkt uit de cijfers  
die provincieraadslid Johan De Poorter opvroeg bij de gouverneur. “Heel vaak is  
de eigendom van eigenaars ingekleurd als jachtterrein zonder dat de eigenaars  
daarvan op de hoogte zijn. Ik roep daarom West-Vlaamse jachtverenigingen op  
om het contact met landeigenaars goed te onderhouden. Daarnaast moeten  
lokale besturen hun burgers goed informeren over hun rechten als eigenaar van  
een jachtgebied. Dat biedt duidelijkheid aan alle partijen”, stelt Johan De Poorter  
uit Meulebeke.

Bert Maertens breekt lans voor binnenvaart
In 2022 was de kostprijs van de files 
op de wegen 4,8 miljard euro door 
tijdverlies, extra brandstofgebruik en 
bijkomende uitstoot. Tegelijk werden 
3,5 miljoen ton goederen minder 
vervoerd via de binnenvaart. Dat  
is een daling met 4,8 procent  
vergeleken met 2021. 

“Die cijfers moeten de Vlaamse overheid wakker schudden”, 
stelt N-VA-volksvertegenwoordiger Bert Maertens. “De  
zogenaamde modal shift is noodzakelijk. Dat houdt in dat we 
zoveel mogelijk mensen aansporen om zich met de fiets of met 
het openbaar vervoer te verplaatsen in de plaats van met de 
wagen. Vrachtwagens sporen we aan hun lading over te zetten 
op het spoor of de binnenvaart.” 

Volgens Maertens valt er zeker voor goederentransport over  
het water nog veel winst te behalen: “Tachtig procent van  
de Vlaamse bedrijven is gevestigd op minder dan tien  
kilometer van een bevaarbare waterweg. Veel ondernemers  
zijn zich onvoldoende bewust van de mogelijkheden van de 
binnenvaart. Daarom is het belangrijk dat de Vlaamse overheid 

die bedrijven actief opzoekt en hen naar de binnenvaart leidt. 
Tegelijk moet Vlaanderen blijven investeren in de binnenvaart-
infrastructuur zoals bij het project Stadsvaart Brugge en de  
opwaardering van de Leie en het kanaal Roeselare-Leie om  
grotere schepen doorgang te bieden.”

Veel klachten over West-Vlaamse fiets- en wandelroutes
In 2022 waren er in totaal 2.545 klachten over de fiets- en wandel-
routes van het recreatieve netwerk van Westtoer. Dat is een lichte 
daling ten opzichte van 2021, maar het zijn toch bijna 700 klachten 
meer dan in 2020. Dat blijkt uit cijfers die provincieraadslid Kurt 
Himpe uit Izegem opvroeg bij de deputatie. Verder onderzoek is 
nodig.

“Volgens Westtoer zorgt de coronaperiode 
voor de stijging: meer mensen fietsten en  
wandelden. De klachten gaan meestal over  
de routes, onleesbare bordjes of omgevallen  
palen. Niet onlogisch, want heel wat routes  
zijn aangelegd tussen 1990 en 2000. De  
verbetering van de routes is alvast een eerste 
stap in de goede richting”, besluit Kurt Himpe.

N-VA West-Vlaanderen werkt voor u



N-VA Roeselare wil een verantwoord beleid
Zag u deze foto al langskomen? 
Via de krant of Facebook? We 
gaven ons stadsbestuur een extra 
Roeselare award.
 
Dieter Carron: “In Roeselare groeit 
iets. We zien dat Roeselare zeer 
snel aan het opschuiven is als  
centrumstad op de lijst met de 
hoogste schulden. In 2020 
stonden we nog op de achtste 
plaats. Dit jaar is dat al de 
vierde plaats. Volgens de 
prognoses zouden we 
zelfs naar de tweede 
plaats opschuiven in 
2025 met een schuld 
van 3.615 euro per  
inwoner (van 0 tot 105 jaar). 

Grietje Houvenaghel  
en het BCSD

Dag Grietje, wat is het bijzonder comité voor de sociale 
dienst precies?
Grietje: “Het bijzonder comité voor de sociale dienst (BCSD)  
is de politiek samengestelde groep mensen die binnen het  
Welzijnshuis tegenwicht en controle biedt aan de  
administratie voor de dossiers waar leeflonen en andere  
tussenkomsten toegekend worden.”
 
Zijn er bepaalde tendensen die je opvallen in het BCSD?
Grietje: “Sinds een tiental jaar ben ik in het BCSD aanwezig  
en zie ik de armoede in Roeselare stijgen, ondanks de vele  
inspanningen die er gebeuren. Soms is het nodig dat de  
overheid tussenkomt.”

Welke aandachtspunten neem je als N-VA’er mee in je 
overwegingen en tussenkomsten?
Grietje: “Het belangrijkste is dat mensen die aankloppen bij  
het Welzijnshuis beseffen dat dat maar een tijdelijke oplossing is. 
Het actief aandringen op het leren van de Nederlandse taal en  
de activering naar werk zijn voor mij essentieel.”

Van een verantwoordelijk beleid kan u moeilijk spreken. 
De recordhouder is Gent, maar daar zijn de belastingen 
een stuk lager.”

Scan de QR-code  
en lees het  

volledige verhaal.
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De financiële toestand van België is dramatisch. Het begrotingstekort is gigantisch. 
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inspanningen.

Een forse arbeidsmarkthervorming zou de eerste prioriteit moeten zijn. Maar de federale regering onderneemt 
niets. Integendeel. De complete ontsporing dreigt.

De kostprijs om onze twee 
democratieën op te tellen, 
loopt steeds verder op. Alleen 
een sterke N-VA biedt een 
duidelijk alternatief. In plaats 
van te berusten in de gestage 
achteruitgang, moeten we werk 
maken van een confederale 
ommezwaai. Enkel het 
confederalisme geeft de  
Vlaming het economische  
beleid waarvoor hij stemt.

www.n-va.be/confederalisme
Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

Ondertussen neemt het aantal arbeidsongeschikten 
dubbel zo snel toe als het aantal werkenden. 
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Het verschil in werkgelegenheidsgraad tussen 
Vlaanderen en Wallonië was nooit groter dan in 
2022. In Vlaanderen werkt meer dan 76 procent van 
de actieve bevolking. In Wallonië is dat slechts 65 
procent.

Vlaanderen zit op koers om de doelstelling van 80  procent 
werkzaamheidsgraad te bereiken. Maar de federale regering-
De Croo neemt niet één activerende maatregel.
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Kamerlid
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Gemeenteraad maart 2023 wordt  
Blauwe Maandagcompagnie
Raadslid Bart De Meulenaer stelde een vraag aan het schepencollege over de moeilijke positie  
van de handel in de stad. Hij gaf redenen als internethandel, koopkracht en anti-autolobby en 
vroeg naar de visie van het bestuur. Voorafgaand aan de gemeenteraad vertelde de burgemeester 
aan Bart dat hij met een van de partijen, met name de kledingwinkel ZARA, in onderhandeling 
was en dat Bart moest opletten om geen geruchten over sluitende winkels te verspreiden  
vanwege hun zelfvervullende effect. 

De meerderheid, geholpen door de 
voorzitter ervan, wilde uit een ander 
vaatje tappen en ging niet in op de 
vraag van De Meulenaer. De schepen 
van Mobiliteit zei dat de auto welkom 
is in Roeselare en vertelde hoe hij de 
Zones 30 en 50 inrichtte. Het woord 
'handel' gebruikte hij niet.

De voorzitter beweerde dat De Meule-
naers vraag niet duidelijk genoeg was 
en adviseerde hem om een nieuwe 
vraag in te dienen. De Meulenaer 

verliet daarop de zaal, nadat hij zonder 
microfoon had gevraagd om de titel 
van de vraag in de agenda te lezen.

Wat is het nut van een gemeente-
raad als er geen antwoorden gegeven 
worden op de vragen van de oppositie 
om bij te sturen? Geld dat besteed 
wordt aan de gemeenteraad kan beter 
gebruikt worden voor schuldafbouw 
als men te laf is om vragen te  
beantwoorden.

Nieuwe jongerenwerking: Jong N-VA Rodenbach
Op 18 februari werd onze nieuwe jongerenwerking opgericht: Jong N-VA Rodenbach. De koepelvereniging richt zich op de  
regio rond Roeselare. Een twintigtal jongeren engageerde zich om daarbij een actieve rol te spelen. Er werden al een aantal  
activiteiten georganiseerd.

Het is de bedoeling om in de toekomst studentikoze activiteiten te koppelen aan inhoudelijk werk, met een focus op jongeren- 
thema’s. We willen bouwen aan een netwerk van Vlaams-nationalistische jongeren met andere afdelingen en organisaties.

Geïnteresseerd? Kom zeker eens langs. Elke tweede zaterdag van de maand zitten we samen in een laagdrempelige sfeer.

Meer info? Stuur een berichtje naar iron.degryse@n-va.be of celestine.despierre@n-va.be.

Bart De Meulenaer, raadslid 

Scan de QR-code  
en lees het  

volledige verhaal.
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